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Handelsonderneming JAJ Smit 
in Stadskanaal gaat verhuizen. 
Lees er alles over op pagina 5!

15 jaar Snackpoint 't Stoepje in Alteveer!
Zie pagina 21.

NL Glas & Montage bestaat 5 jaar!!
Zie pagina 11.

Op zaterdag 9 maart Snuffeldag bij 
De Hondenhoeve in Stadskanaal. 

Kijk snel op pagina 3!

´We zijn een begrip geworden in Noord Nederland´
BEVO Isolaties en Duurzaamheid 
in Ter Apel
Zeg isolatie en je  
denkt meteen aan 
BEVO Isolaties en 
Duurzaamheid in Ter 
Apel. ´We zijn onder-
tussen inderdaad een 
begrip geworden in 
Noord Nederland´, 
zegt Tom Niemeijer 
tevreden. 'Maar we 
willen door. We willen 
nóg verder door-
groeien. De markt laat 
dat op dit moment nog 
niet toe, maar reken er 
maar op dat we blijven 
knallen', zegt de be-
vlogen bedrijfsleider 
enthousiast. ´Elke me-
dewerker hier werkt 
met passie. Het is dan 
weliswaar niet ons 
eigen bedrijf, maar 
zo voelt het eigenlijk 
wel´, zegt Niemeijer, 
die samen met zijn 
collega's de ontwik-
kelingen steeds op de 
voet volgt en je ook kan helpen bij het vinden van de juiste subsidie. ´Voor sommige mensen is dat heel erg lastig. En ook dan kunnen 
ze op ons rekenen. En zo kunnen we onze klanten volledig ontzorgen.´ Lees verder op pagina 17.
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Snuffeldag bij De Hondenhoeve in Stadskanaal
'We blijven steeds nieuwe dingen ontwikkelen en staan voor kwaliteit'
Je hebt hondenscholen en je hebt  
Quiebus hondenschool De Hondenhoeve 
in Stadskanaal. Ondertussen mag De 
Hondenhoeve - een hondenschool, dag-
opvang, een pension en hét adres voor 
gedragstherapie- zich één van de groot-
ste hondenscholen van ons land noemen. 
Het geheim? Kwaliteit, trainers die altijd 
uit één mond spreken en een uitgebreid 
cursusaanbod.

Uitgebreid cursusaanbod
Kun je bij de gemiddelde hondenschool 
vaak alleen voor een puppy- en een 
vervolgcursus terecht, in Stadskanaal is 
het aanbod immens. Wat te denken van 
detectie bijvoorbeeld en flyball. ´Om 
kennis te maken met ons uitgebreide 
cursusaanbod organiseren we op zaterdag 
9 maart van 13.00 uur tot 17.00 uur een 
Snuffeldag. Tijdens die dag kunnen baas 
en hond langskomen om kennis te maken 
met ons aanbod sport- en spelcursussen. 
Ze kunnen bovendien proeflessen nemen, 
inschrijven voor een gratis proefles kan via 
de website www.hondenhoeve.nl. 

We blijven steeds nieuwe dingen ontwik-
kelen. Zo beginnen we binnenkort met 
Kind & Hond cursussen met als achterlig-
gende doel het voorkomen van bijtinci-
denten. Tijdens deze cursus leren kinderen 
hoe op een leuke manier om te gaan met 
de hond. Ook gaan we begeleiding bieden 
bij zwangerschap, waarbij we de focus leg-
gen op de eerste kennismaking tussen de 
baby en de hond. 

We blijven kijken naar wat er in onze omge-
ving speelt en proberen ons cursusaanbod 
daar op aan te laten sluiten´, zegt Remco 
Vegting.

Ontwikkeling
Vegting zag De Hondenhoeve groeien. ´Je 
zou kunnen zeggen dat het voor Hiske en 
mij een uit de hand gelopen hobby is. We 
hebben nu een van de grootste honden-
scholen van ons land. Waar we veertien 
jaar geleden met een puppycursus op een 
grasveldje begonnen, bieden we nu een 
breed scala aan cursussen voor een hon-
denleven lang. Ook bij probleemgedrag zo-
als bijvoorbeeld uitvallen naar honden en 
mensen of veel blaffen, kunnen mensen bij 
ons terecht. In deze gevallen bieden wij als 
kynologisch gedragstherapeut maatwerk 
aan om het probleemgedrag op te lossen.´

Geheim
De Hondenhoeve is een begrip geworden. 
´Al zijn er nog steeds mensen die niet 
weten waar we precies zitten. Bijzonder 
eigenlijk. We moeten dus nog steeds 
aan onze naamsbekendheid werken. 
Ons geheim? Dat is het zeer uitgebreide 
cursusaanbod en dat is de kwaliteit die we 

leveren. Bovendien zijn al onze trainers 
opgeleid. Zij praten altijd uit één mond en 
al onze cursussen worden vanuit dezelfde 
gedachte gegeven. Verder hebben we een 
zeer geschikte accommodatie, waar we 
zowel binnen als buiten les kunnen geven´, 
zegt Vegting terecht.

Uitstekende ontwikkeling
Vegting merkt dat de hond steeds meer 
een volwaardig gezinslid geworden is. 'Net 
zoals mensen met kinderen naar sport 
gaan, zie je dat steeds meer mensen ook 
iets leuks met de hond gaan doen. Ook de 
drukte bij de dagopvang zegt dat de hond 
een belangrijkere positie heeft ingenomen. 
Wat mij betreft een uitstekende ontwikke-
ling. Wat leuk is, is dat mensen nog steeds 
verrast zijn als ze voor het eerst op onze 
locatie in Stadskanaal komen. ´Zoiets heb-
ben we nog nooit gezien´, horen we vaak. 
Een groot compliment en een teken dat we 
op de goede weg zijn.´

Quiebus hondenschool De Hondenhoeve 
is gevestigd aan de Glasblazer 4A in  
Stadskanaal. E-mail: info@hondenhoeve.nl. 
Zie ook www.hondenhoeve.nl.  
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Handelsonderneming JAJ Smit gaat verhuizen!
´Met een grotere werkplaats kunnen we de klanten nóg beter en 
sneller van dienst zijn´
Handelsonderneming JAJ Smit gaat verhuizen naar de Zadelmaker 7 
in Stadskanaal. Het bedrijf, dat nu nog gevestigd is aan de Glasblazer 
10, krijgt door de verhuizing vooral meer (werkplaats)ruimte. ´En 
goed beschouwd is het maar een straat verder. Als je voor ons huidige 
pand staat, zie je ons nieuwe onderkomen liggen. Toen deze kans 
zich voordeed, heb ik geen moment geaarzeld´, zegt Julian Smit (24).

Veel grotere werkplaats aan de 
Stelmaker
Handelsonderneming JAJ Smit 
houdt zich vooral bezig met de 
in- en verkoop van gebruikte 
auto's en scooters. Ook worden 
reparaties aan alle merken auto's 
uitgevoerd. Handelsonderne-
ming JAJ Smit is er vooral voor 
de gewone man. ´We proberen 
de kosten voor de klant zo laag 
mogelijk te houden. Het leven 
is al duur genoeg´, zegt Julian. 
Dat en de kwaliteit die geleverd 
wordt maakt dat zijn bedrijf het 
drukker en drukker kreeg. ´Onze 
werkplaats was al snel te klein. Op 
onze nieuwe locatie is de werk-
plaats wel vijf keer zo groot. We 
kunnen straks dus extra bruggen 
realiseren waardoor we de klan-
ten nog sneller kunnen bedienen. 
Het autoplein op de nieuwe 
locatie is ongeveer even groot. 
Dat vind ik ook prima. Ik heb stan-
daard tussen de 30 en 35 auto's 
staan en dat zal op de nieuwe 
locatie gewoon zo blijven.´

 

Voor de gewone man
De gewone man slaagt vrijwel 
altijd bij Handelsonderneming JAJ 
Smit. Er worden auto's aange-
boden vanaf duizend euro. De 
service is uitstekend en je bent 
meteen ook op het juiste adres 
als je op zoek bent naar nieuwe 
en gebruikte scooters en voor de 
reparatie van scooters. 'Ook in dat 
opzicht kunnen we straks efficiën-
ter werken. Op de nieuwe locatie 
kan ik straks ook zelf weer in de 
werkplaats aan de slag. Mijn focus 
lag op de handel, maar als we 
straks meer ruimte hebben, kan ik 
ook weer in de werkplaats aan de 
slag´, vertelt Julian tevreden.

Kwaliteit voor een betaalbare 
prijs
De verhuizing zegt iets over de 
mooie ontwikkeling die het be-
drijf doormaakt. ´We krijgen het 
steeds drukker. Dat komt omdat 
we nooit de hoofdprijs vragen 
en  we toch kwaliteit leveren. 
De meeste klanten komen door 
mond-tot-mondreclame. Op de 
huidige locatie was het passen 

en meten om al onze klanten zo 
snel mogelijk te helpen. Straks 
hebben we meer ruimte en kun-
nen we dus nog sneller handelen. 
En eerlijk, mensen willen als ze 
problemen hebben met de auto of 
de scooter graag zo snel mogelijk 
geholpen worden. En dat kan 
straks prima aan de Zadelmaker 
7´, zegt Julian.

Verhuizing op 1 maart
Ook op de nieuwe locatie blijven 
de lijnen kort. Ook dat is onze 
kracht gebleken en dat willen we 

graag zo houden. Wat ook gewaar-
deerd wordt is dat we altijd mee-
denken met de klant. Wij beseffen 
dat mensen met een goedkope 
auto niet zitten te wachten op 
dure onderdelen. Dan kijken we 
gewoon of een onderdeel van 
de sloop uitkomst kan bieden´, 
vertelt Julian, die uiteraard trots is 
op de groei die zijn bedrijf maakt. 
´Ik ben pas 24 jaar. Ik heb alles 
zelf opgebouwd en het is me 
beslist niet allemaal aan komen 
waaien. Met meer ruimte moet 
ik straks wellicht op zoek naar 

extra personeel. We gaan het zien. 
Het is de bedoeling dat we op 1 
maart verhuizen. De verhuizing 
zullen we in het weekend doen. 
Daardoor hoeven we niet dicht en 
ondervindt de klant geen hinder 
van de verhuizing.'

Handelsonderneming JAJ Smit  
is nu nog gevestigd aan de 
Glasblazer 10 in Stadskanaal. 
Het nieuwe adres (vanaf 1 maart) 
is Zadelmaker 7 in Stadskanaal. 
Telefoon: 06-36 44 62 46.  
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Het Vloerenhuijs in Emmen, dé PVC vloeren 
& laminaat specialist van Drenthe

Nadat de webshop al veel eerder live ging opende begin oktober 2023 ook de show-
room van het Vloerenhuijs aan de Hoofdstraat in Emmen, dé vloeren & laminaat 
specialist van Drenthe. Met een schat aan ervaring in de verkoop en het leggen van 
verschillende vloersoorten maakt het team van het Vloerenhuijs ook van jouw keuze 
een succesverhaal. 

Eigenaar van het nieuwe bedrijf in Emmen 
is Rick Welling. “Feitelijk bestaat het bedrijf 
al wat langer, voorheen waren we eigenlijk 
alleen vooral actief op de zakelijke markt 
en legden we dus vooral vloeren op pro-
jectbasis. Vanwege de toenemende vraag 
door particulieren besloten we de focus 
te gaan verleggen en zijn we dus nu voor 
iedereen toegankelijk.” 

Kwestie van smaak
Het kiezen van een vloersoort, kleur en 
uitstraling is een hele persoonlijke en heeft 
natuurlijk vooral met smaak te maken. Of 
je nu gaat voor een heel moderne uitstra-
ling of juist een hele klassieke, bij iedere 
stijl is ook een passende vloer te vinden. 
“We verkopen en leggen vooral PVC- en 

laminaatvloeren maar in de showroom is 
natuurlijk ook nog een grote keuze aan 
tapijt te vinden”, aldus Rick. “Het grote 
voordeel van een PVC vloer is wel dat deze 
voor alle doeleinden geschikt is en ook in 
iedere interieurstijl past en daarom denken 
we wel dat dit de vloer van de toekomst 
is.” Tapijt wordt tegenwoordig nog wel 
gebruikt, onder andere in de vorm van een 
karpet of vloerkleed op een andere vloer-
soort. Karpetten kunnen op maat worden 
gemaakt, in allerlei kleuren en motieven 
voor bijvoorbeeld de woonkamer, eetkamer 
of slaapkamer. 

Ontzorgpakket
“Het leggen van de vloeren doen we 
overigens helemaal zelf, dit besteden we 

niet uit”, legt Rick uit. “Nadat de klant bij 
ons in de winkel is geweest om inspiratie 
op te doen of iets uit te zoeken komen 
we thuis langs, meten we de ruimte op en 
brengen we daarna een offerte uit. Is de 
klant akkoord dan voeren we een zoge-
naamde voorinspectie uit, we doen een 
vochtmeting in de woning en kijken of er 
geen andere belemmeringen zijn om de 
vloer te kunnen leggen. Onze medewerkers 
die de vloer gaan leggen krijgen deze info 
van ons mee op het moment dat de vloer 
gaat leggen en er staat bijvoorbeeld ook 
in of de vloer gelijmd moet worden en of 
en waar er plinten aangebracht moeten 
worden.”  Waarin het Vloerenhuijs zich ook 
zeker onderscheidt van andere bedrijven in 
de branche is het zogenaamde ‘ontzorgpak-
ket’. Dit houdt in dat ze ook de hele ruimte 
waar de nieuwe vloer moet komen voor je 
leeghalen en daarna de oude vloer voor je 
verwijderen. Ondertussen geniet je van wat 
tijd in een vakantiehuisje in de buurt, ook 
dit regelt het Vloerenhuijs voor je, en als 

de nieuwe vloer gelegd is plaatst men alle 
meubelen voor je terug en is bij thuiskomst 
alles helemaal tiptop in orde. Rick: “De 
duur van het verblijf in het vakantiehuisje 
hangt natuurlijk helemaal af van de grootte 
van de ruimte waarin we de nieuwe vloer 
moeten leggen en goed overleg vooraf 
verzekerd ons en de klant van een resultaat 
waar iedereen blij mee is.”

Kom voor het opdoen van inspiratie of het 
uitzoeken van een nieuwe vloer langs in de 
showroom aan de Hoofdstraat 171 in Em-
men of neem een kijkje in de webshop. Het 
team van het Vloerenhuijs helpt je graag bij 
het vinden van dé perfecte vloer.  

Het Vloerenhuijs 
Hoofdstraat 171 
Emmen
Tel: 06 - 25 13 77 70
www.hetvloerenhuijs.nl
Email: info@hetvloerenhuijs.nl
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Even voorstellen: Jaap J. Lamain, Spreker bij uitvaarten

Mijn naam is Jaap Lamain. In 2022 ben ik mijn eigen bedrijf begonnen als Spreker bij 
Uitvaarten. Ik maak een In Memoriam en spreek de woorden namens de familie tijdens 
de uitvaartplechtigheid. Deze woorden spreek ik in het Nederlands. Of als de familie 
het wenst (deels) in het Groninger dialect.

Ik ben 39 jaar en woon, samen met mijn 
vrouw Annet en zoon Mark, in Veendam. Op 
dit moment ben ik nog deels werkzaam als 
bedrijfsleider bij dierenspeciaalzaak Pets 
Place in Winschoten. En daarnaast bouw 
ik mijn eigen bedrijf op als Spreker bij 
Uitvaarten.

Ik kwam in aanraking met de uitvaarwereld 
middels mijn hobby toneelspelen. Bij de 
toneelvereniging waar ik speel, spelen ook 
uitvaartleiders en een uitvaartspreker. Ik 
raakte zeer geïnteresseerd door hun ver-
halen en kreeg steeds meer het gevoel dat 

werken in de uitvaartwereld zeer goed bij 
mij past. Het betekenisvol kunnen zijn voor 
nabestaanden in een voor hun zo moeilijke 
periode en zo proberen het verlies van hun 
dierbare wat dragelijker te maken spreekt 
mij daarin het meeste aan. Hun woorden, 
de herinneringen aan hun dierbare, om 
te zetten naar een mooi levensverhaal en 
dat tijdens de uitvaartplechtigheid uit te 
spreken draagt hopelijk bij om het verlies 
iets dragelijker te maken.

Om te weten wat de uitvaartwereld inhoud 
en waar het om draait heb ik begin 2022 

een opleiding Uitvaartverzorger gevolgd en 
een diploma behaald. De opleiding heeft 
mij nog enthousiaster voor dit vak gemaakt 
dan ik al was. Na de theorie was het tijd om 
praktijkervaring op te gaan doen. Ik kreeg 
de kans om mee te lopen bij een uitvaart-
verzorgingsbedrijf en met een ervaren uit-
vaartspreker. Mijn keuze om in de uitvaart-
wereld aan de slag te gaan werd nogmaals 
bevestigd. Het schrijven van een levensver-
haal en de verhalen vertellen tijdens een 
uitvaartplechtigheid gaat me goed af, past 
bij mij en geeft veel voldoening.

Mijn werkwijze
Na een telefoontje van de uitvaartleider of 
nabestaanden waarin we de mogelijkhe-
den en beschikbaarheid bespreken ga ik 
aan de slag. Ik maak een afspraak met de 
nabestaanden voor een eerste gesprek. In 
dit gesprek gaan we gezamenlijk door het 
leven van de overledene. Ik maak aanteke-
ningen van waaruit ik later het In Memo-
riam ga schrijven.

Thuis werk ik het In Memoriam 
uit, met de mooie en soms 
ook minder mooie verhalen, 
anekdotes en alles wat in 
het gesprek naar voren is 
gekomen, tot een zo volledig 
mogelijk samenhangend en 
chronologisch verhaal. Als het 
levensverhaal klaar is ga ik, als 
de familie dit ook wil, nog-
maals langs bij de familie om 
de tekst samen door te nemen. 
Samen bekijken of er fouten 
in de tekst staan en of geen 
onderwerpen zijn vergeten. 
Alle aanpassingen verwerk ik 
nog dezelfde dag.

Op de dag van de uitvaart zal ik de woor-
den van de familie tijdens de plechtigheid 
voorlezen. In het Nederlands of (deels) in 
het Groninger dialect. Na de uitvaartplech-
tigheid ontvangen de nabestaanden mijn 
woorden op papier zodat ze deze op een 
later moment nog eens terug kunnen lezen.

Er zijn mensen die graag zelf hun eigen 
uitvaart willen organiseren. Een gesprek 
bij leven behoort bij mij ook zeker tot de 
mogelijkheden. Ik kom voor een persoon-
lijk gesprek bij u thuis of waar u op dat 
moment verblijft om in alle rust uw le-
vensverhaal op papier te zetten. Eventuele 
aanpassingen op een later tijdstip kunnen 
altijd worden toegevoegd.

Wilt u meer weten? Neem dan eens een 
kijkje op de website www.jaaplamain-
uitvaartspreker.nl of neem contact op 
per telefoon: 06 - 30 40 32 70 of email: 
jaap.j.lamain@gmail.com.

Je gedachten nemen je mee naar vroegere oorden.

De dierbaarste herinneringen vangen in woorden.

Het zijn woorden van liefde, van vreugde, van verdriet.

Eenmaal opgeschreven, vergeten we ze niet.

Met genoegen vertrouw ik ze toe aan papier voor u.

Uw woorden over vroeger en nu.

In het Nederlands of in dialect geschreven.

En liefdevol voorgedragen met zorg en medeleven.
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NL Glas en montage in Ter Apel bestaat 5 jaar!
'Eigenlijk doen we alles wat met glas te maken heeft'

Nick Lourens uit Ter Apel begon vijf jaar geleden NL Glas 
en montage. Van die stap heeft hij nooit een moment spijt 
gehad. ´Je zou kunnen zeggen dat we alles doen wat met 
glas te maken heeft´, vertelt Nick. ´We hebben het lekker 
druk en het bedrijf is de laatste jaren gegroeid. We heb-
ben twee bussen lopen en staan vooral voor het leveren 
van maatwerk en de beste kwaliteit.´

Mond-tot-mondreclame
Nick Lourens is een bekende naam. Veel mensen zullen 
hem nog kennen van internationale speedway wedstrij-
den. 'Ik ben eigenlijk al heel mijn werkzame leven in deze 
branche actief. Toen ik nog op school zat, liep ik al stage bij 
Alraf en voor ik mijn eigen bedrijf begon, was ik werkzaam 
als glaszetter. Wat we doen? Dat is vrij breed. We beheer-
sen alles wat met glas te maken heeft, kunnen houten en 
kunststof kozijnen plaatsen en zijn ook het adres voor 
gevelbekleding. Dat we het lekker druk hebben, is vooral 

te danken aan mond-tot-mondreclame. Als je goed werk 
levert, dan wordt daar over gepraat en daar plukken we nu 
de vruchten van´, zegt Nick.

Glazen schuifpui in een overkapping
Ondertussen doet Nick namens NL Glas en montage een 
beroep op een uitzendkracht en kan hij indien nodig 
zzp'ers inschakelen. ´Ik werk vooral in de regio. Af en toe 
hebben we ook opdrachten in Groningen, maar doorgaans 
zijn we hier lekker in de regio actief', vertelt Lourens. Nog 
steeds kiezen veel mensen voor nieuw glas en nieuwe 
kozijnen vanwege de isolatie van de woning en om zo de 
stookkosten omlaag te brengen. 'Op die werkzaamheden 
kun je nog steeds subsidie krijgen. We doen echter meer 
dan dat. Ook als je bijvoorbeeld een glazen schuifpui in 
een overkapping wilt, kun je altijd bij ons aankloppen. 
Hetzelfde geldt voor aluminium kozijnen en HR+++ triple 
beglazing.´

Onvervalst maatwerk
NL Glas en montage staat voor het leveren van onvervalst 
maatwerk. 'We zijn ook het beste adres voor isolatie advies 
over HR++ glas tot aan het plaatsen van een nieuwe glazen 

douchecabine. Kies je voor ons, dan ben je verzekerd van 
een hoge isolatiewaarde en dat van ramen tot douchedeu-
ren. Kies je voor ons glas, dan krijg je standaard tien jaar 
fabrieksgarantie en uiteraard maken we alles perfect op 
maat´, legt Nick uit.

´Het gaat echt prima zo´
Ook voor de aanschaf en het plaatsen van houten kozijnen 
en kunststof kozijnen doe je nooit tevergeefs een beroep 
op NL Glas en montage. ´Kies je voor kozijnen van kunst-
stof, dan kies je voor onderhoudsarme kozijnen. Af en toe 
een keer reinigen en je bent klaar. Zoals het op dit moment 
met mijn bedrijf gaat, ben ik heel tevreden. Mensen kun-
nen gemakkelijk via de mail ene offerte aanvragen.´

NL Glas en montage is gevestigd aan de Sluisstraat 2 in  
Ter Apel. Telefoon: 06 - 29 77 20 72. Zie ook de website 
www.nl-glasenmontage.nl. (RegioMagazine/Vincent Muskee)
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AG Solar in Stadskanaal helpt u op uw 
energieverbruik te besparen

Begon AG Solar, het bedrijf van Robert en Lotte Meijer, in eerste instantie vooral met 
de verkoop van zonnepanelen, inmiddels hebben ze het dienstenpakket uitgebreid. Het 
bedrijf gaat met zijn tijd mee, energie besparen is in veel huishoudens en bedrijven een 
belangrijk onderwerp geworden en daarom levert AG Solar sinds vorig jaar ook accusys-
temen.

We begonnen jaren geleden enkel met 
zonnepanelen en dat is nog steeds onze 
corebusiness maar omdat de vraag vanuit 
de markt veranderd veranderen wij mee. 
Sinds 1,5 jaar leveren wij ook warmtepom-
pen, airco’s, laadpalen, ledverlichting en 
dus accusystemen.

InstallQ erkenning
Sinds vorig jaar mogen wij ons erkend 
installateur noemen op het gebied van het 
installeren van zonnepanelen. Een erkend 
installQ installatiebedrijf is vakbekwaam. 
De opdrachtgever weet door middel van 
deze erkenning dat wij onze werkzaam-

heden veilig en deskundig uitvoeren, met 
actuele kennis van zaken en volgens de 
laatste en meest actuele wet- en regelge-
ving. Wij zijn vanaf nu dan ook te vinden in 
het kwaliteitsregister op www.echteinstal-
lateur.nl. 

Zonnepanelen
AG Solar doet veel op het zakelijk gebied 
wat betreft zonnepanelen. Zonnepanelen 
op het dak geven vastgoedeigenaren een 
extra mogelijkheid om hun vastgoed te 
verduurzamen. Zonnepanelen dragen bij 
aan een beter energielabel, wat resulteert 

in een hogere waarde van de vastgoed-
portefeuille. Wij verzorgen de volledige 
installatie van A tot Z. Elke situatie is uniek, 
hiervoor maken wij graag een op maat 
gemaakt installatieplan.

Accusystemen
Deze manier van elektriciteit opslaan is 
natuurlijk vooral interessant voor mensen 
of bedrijven met zonnepanelen op hun dak.  
Wanneer de panelen meer stroom opwek-
ken dan op dat moment wordt gebruikt, 
kunt u het overschot opslaan voor gebruik 
op een later tijdstip. 

U kunt dus vanaf nu zelf kiezen wat u met 
deze stroom wilt doen middels een slimme 
app. Bijvoorbeeld wanneer u geen stroom 
terug levert aan het net, dit kan financieel 
interessant zijn vanwege de lage vergoe-
ding voor teruggeleverde elektriciteit. 

Salderingsstop? Als de salderingsregeling 
sneller dan verwacht wordt afgebouwd, is 
er een extra reden om te investeren in lo-
kale opslag van zelf opgewekte elektriciteit 
en zullen meer mensen ervoor kiezen om 
zelf energie op te slaan.

AG Solar biedt verschillende oplossingen 
voor accusystemen voor bij u thuis of voor 
de midden- en kleinbedrijven. Wilt u meer 
informatie of een advies voor uw unieke 
situatie? Neem dan contact op, wij staan u 
graag te woord.

AG Solar
Electronicaweg 3 | Stadskanaal
T: 085 902 09 80   | info@agsolar.nl
www.agsolar.nl 
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Basic Legal in Emmen, een betrouwbare partner op 
het gebied van incassozaken en juridisch advies
Het kan u zomaar overkomen, een geschil met uw werkgever of huurbaas of met de 
klant die een tweedehands auto van u gekocht heeft. Soms lukt het om er uiteindelijk 
samen uit te komen maar als dat niet lukt is het verstandig hulp in te schakelen van een 
juridisch adviseur zoals Jeroen Bulder van Basic Legal in Emmen. 

Incassozaken
“Ik ben niet alleen juridisch adviseur”, 
vertelt Jeroen, “maar ook partner op het ge-
bied van incasso’s voor veel ondernemers 
in de regio.” Basic Legal bestaat al sinds 
2011, Jeroen begon zijn kantoor destijds in 
Valthe en opende er in 2017 een kantoor 
in Emmen bij. “Sinds 2021 werk ik alleen 
nog vanuit het kantoor aan de Haagjesweg 
in Emmen”, vertelt hij, “hier werk ik samen 
met Revo Debiteurenmanagement. Zij zijn 
verantwoordelijk voor het Debiteurenma-
nagement van hun klanten, versturen beta-
lingsherinneringen en bellen indien nodig, 
tot de debiteur betaalt. Wordt een factuur 
niet voldaan, dan kom ik in beeld en ga 
ik vervolgens sommeren. In het uiterste 
geval wordt er een vonnis gevraagd aan de 
kantonrechter.” 

Verschillende rechtsgebieden
Jeroen volgde zijn rechtenstudie in Nij-
megen en ging al tijdens zijn studie aan 
de slag op de afdeling rechtsbijstand van 
Centraal Beheer Achmea. Voordat hij met 
Basic Legal begon werkte hij ook nog een 
flink aantal jaren op een juristenkantoor 
in Genemuiden. “Men denkt vaak dat je 
automatisch advocaat wordt als je rechten 
gestudeerd hebt maar dat is zeker geen 
vaststaand feit”, aldus Jeroen. “Er zijn in 
Nederland zelfs meer juristen dan advoca-
ten. Als jurist breng ik zaken met een vor-
dering tot vijfentwintigduizend euro naar 

de kantonrechter en dat doe ik voor zowel 
zakelijke als particuliere klanten.” Basic Le-
gal kan u op verschillende rechtsgebieden 
bijstaan, Jeroen heeft zich gespecialiseerd 
op het gebied van arbeidsrecht, huurrecht, 
contractrecht en zoals gezegd ook op het 
gebied van incasso’s. Jeroen: “Al met al 
best een groot rechtsgebied, we doen 
eigenlijk bijna alles behalve familierecht en 
het strafrecht.”

Consumentenrecht
Sommige wetten zijn heel statisch en 
veranderen nooit maar op het gebied van 
het consumentenrecht zijn de afgelopen 
jaren veel ontwikkelingen geweest. “Dat 
heeft logischerwijs ook te maken met het 
feit dat we steeds meer online zijn gaan 
kopen en verkopen”, legt Jeroen uit. “Koopt 
de consument iets en blijkt het product niet 
naar behoren te werken of kapot te zijn 
dan moet je als ondernemer tegenwoordig 
bewijzen dat je een goed werkend product 
geleverd hebt. Omgekeerde bewijslast noe-
men we dat. Je zou dan dus bijvoorbeeld 
moeten bewijzen dat je klant het product 
niet goed heeft gebruikt en dat kan erg 
lastig zijn. Dit soort zaken komen op ons 
kantoor vaak voor, zo zijn er bijvoorbeeld 
een aantal autobedrijven klant bij ons. Wij 
staan hen bij als er een geschil is met een 
koper van een occasion waarover ze niet 
tevreden zijn.”

Eigenschappen die je volgens Jeroen in dit 
vak zeker moet hebben is dat je in staat 
moet zijn correct te reageren op zaken en 

deze indien nodig goed moet kunnen pare-
ren. Het schrijven van sommaties, brieven 
en dagvaardingen is op het kantoor dage-
lijkse kost en daarbij krijgt Jeroen sinds kort 
ondersteuning van een werknemer. Een 
eerste kennismaking met Jeroen is altijd 
vrijblijvend, tijdens een eerste gesprek zal 
hij de zaak voor u analyseren en samen met 
u kijken of hij iets voor u kan betekenen. 

Basic Legal
Haagjesweg 178  |  Emmen
Tel: 0591 - 74 40 20
www.basic-legal.nl
E-mail: info@basic-legal.nl



16 RegioMagazine - Succes door Reclame!



17RegioMagazine - Succes door Reclame!

Vervolg van de voorpagina
BEVO Isolaties en Duurzaamheid: 
specialist in isolaties
BEVO Isolaties en Duurzaamheid is specialist op het gebied van 
isolaties. ´Dat geldt voor het isoleren van spouwmuren, de vloer, het 
dak, de bodem en de woning. Kortom; de gehele schil van de woning. 
Als je echt wilt bezuinigen, dan begint dat met isoleren. Er zijn nog 
steeds voldoende subsidies beschikbaar. Het lijkt er nu echter wel 
even op dat mensen nu wat voorzichtiger zijn en de hand wat langer 
op de knip houden´, zegt Niemeijer, die zich met BEVO het afgelo-
pen jaar ook al nadrukkelijk richtte op natuurvriendelijk isoleren en 
´veilig werken met PUR´. 

Service
´We zijn hier altijd bezig. Stil-
stand is achteruitgang. Onze grote 
kracht is, denk ik, de service die 
we bieden. Bovendien staan we 
voor kwaliteit. We bieden het 
totaalpakket en werken uitslui-
tend met kwalitatief goede en 
gecertificeerde producten. Ons 
personeel is geschoold en volgt 
alle cursussen. Daardoor zijn we 
voortdurend up-to-date. Wie 
werkt, maakt fouten. Mochten er 
problemen ontstaan, dan lossen 
we die meteen op. En dan maakt 
het ons niet uit of de klachten 
gegrond zijn of niet. We handelen 
eerst, pas dan gaan we kijken hoe 
we het financiële gedeelte oplos-
sen.´ 

Subsidies
Mensen die hun woning op 
welke manier dan ook willen laten 
isoleren, kunnen rekenen op het 

bezoek van een adviseur van 
BEVO. ´Onze adviseurs komen 
altijd ter plaatse. Pas dan kunnen 
ze namelijk goed inschatten wat 
de beste oplossing is. Bovendien 
weten ze ook alles over subsidies 
die beschikbaar zijn. Wie bieden 
al onze klanten gratis hulp bij het 
aanvragen van hun subsidies.´

Heel breed pakket
Ondertussen richt BEVO zich elke 
dag opnieuw op ontwikkeling. 
´Ons doel is om de dienstverle-
ning steeds maar weer te verbete-
ren. Bovendien zoeken we voort-
durend naar betere producten. In 
de nabije toekomst willen we ons 
assortiment verder uitbreiden. Zo 
werken we nu bijvoorbeeld al met 
PIF-isolatie en kijken we naar bio-
based producten die interessant 
voor ons kunnen zijn. Trouwens, 
ook voor het impregneren en 
reinigen van gevels hebben we 

specialisten in dienst. En zo kun-
nen we dus een heel breed pakket 
aanbieden´, besluit Niemeijer op 
de hem kenmerkende enthousi-
aste wijze. 

BEVO Isolaties en Duurzaamheid 
is gevestigd aan de  
Mercuriusweg 3 in Ter Apel. 

Telefoon: 0599 - 82 03 89.  
Zie ook de website  
www.bevoisolaties.nl.  
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Koffieservice Moes blij met nieuwe locatie aan het 
Hoofdkanaal WZ 10-C in Emmer-Compascuum
Groot nieuws van Koffieservice Moes. Het bedrijf van 
ondernemer Patrick Moes is namelijk verhuisd naar het 
Hoofdkanaal WZ 10-C in Emmer-Compascuum. ´Ik heb 
een heel mooi pand waar ik erg blij mee ben en waar ik 
mijn vaste klanten nog beter van dienst kan zijn. Je moet 
wel even weten waar je precies moet zijn. Mijn pand be-
vindt zich tussen de Aldi en achter de Kwalitaria. Je rijdt 
de parkeerplaats van de Aldi op, richting de Kwalitaria. 
Vervolgens rijd je een doodlopend straatje in en daar vind 
je mijn pand. Er is daar voldoende parkeergelegenheid´, 
legt Moes uit. 

Reparatie, onderhoud en verkoop van koffiemachines
Ook op de nieuwe locatie blijft Koffieservice Moes het 
adres voor reparatie en onderhoud van koffiemachines. ‘Bij 
de aanschaf van een nieuwe koffiemachine beseffen veel 
mensen niet dat de machine ook onderhoud behoeft. 'Als 
jij jouw machine zo eens per anderhalf jaar een service-
beurt geeft, dan heb je simpelweg veel langer plezier van 
de machine en bovendien geniet je zo veel langer van de 
lekkerste koffie’, zegt Patrick. Hij is in staat alle reparaties 
en al het onderhoud aan koffiemachines – en dat voor zo 
goed als alle merken - uit te voeren. 

Trots
´Op de nieuwe locatie ga ik me ook meer richten op de 
verkoop van alleen de beste koffiemachines. Ik heb daar 
straks ook de ruimte voor. Ik was al dealer van Nivona, 
maar ga dat op de nieuwe locatie grootser aanpakken´, 
zegt de ondernemer, die in 2020 besloot voor zichzelf te 
beginnen en sinds die tijd een grote groep klanten aan zich 
heeft weten te binden. ´Daar ben ik best trots op´, zegt 
Moes tevreden. De verhuizing naar het nieuwe pand is een 
nieuwe stap in het ondernemerschap. ´Ik blijf de dingen 
doen die ik deed. Daarbij ga ik me dus wat meer focussen 
op de verkoop van de beste koffiemachines. Het is een 
avontuur en weer een stapje voorwaarts´, zegt Moes.

Vakkundig
Wat blijft is het vakkundige onderhoud en reparaties van 
koffiemachines. Tijdens een onderhoudsbeurt haalt Patrick 
de machine uit elkaar en kijkt hij alles na. De nodige onder-
delen worden vervangen en ook wordt de machine weer 
opnieuw ingesteld zodat je hem daarna direct weer kunt 
gebruiken. Werkt de koffiemachine plotseling helemaal 
niet meer? Dan kan deze in principe altijd gerepareerd 
worden waarbij Moes van tevoren wel even voor je na 
zal gaan of de kosten van de reparatie opwegen tegen de 
aanschafprijs en leeftijd van de machine. ’Is dit niet het 
geval dan is het kostentechnisch gezien soms beter om 
een nieuwe machine aan te schaffen’, vertelt Patrick. ´En 
die mogelijkheid kan ik straks dus ook bieden.´

Van alle markten thuis
Moes repareert machines van alle voorkomende merken 
maar is gespecialiseerd in het onderhouden en repare-
ren van de merken Jura, Nivona, Gaggia, Saeco, Bosch, 
Rheavandors, Animo en nog een aantal andere. Waarbij 
het overigens niet uitmaakt of het om een inbouwmachine 
gaat of niet. Koffieservice Moes is simpelweg van alle 
markten thuis!

Koffieservice Moes is gevestigd aan het Hoofdkanaal WZ 
10-C in Emmer-Compascuum. Patrick is telefonisch  
bereikbaar via 06 - 15 28 78 79. Mailen kan uiteraard ook: 
info@koffieservicemoes.nl. Zie ook de website  
www.koffieservicemoes.nl. (Regiomagazine/Vincent Muskee)
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Wie bakt de lekkerste voorjaar/zomer zoete 
lekkernij voor de Gasterij?

Bak jij graag taart en wil je meedoen met de taartenbakwedstrijd van  Gasterij Natuur-
lijk Smeerling? We zijn op zoek naar een nieuw voorjaar/zomer zoete lekkernij voor 
Gasterij Natuurlijk Smeerling.  De winnende taart wordt vernoemd naar de maker/ster 
en komt op het menu voorjaar/zomer 2024.

Ieder weekend verwelkomen we en-
thousiaste wielrenners en ATB ers. Het 
huisgemaakt gebak wordt door hun gretig 
afgenomen. De Sodombikers uit Winscho-
ten en omstreken zijn vanaf  de start van 
de Gasterij trouwe gasten en fietsen graag 
om voor ons gebak. Wie kan een nieuw 
lekkernij voor de Gasterij daarom het beste 
beoordelen? Inderdaad het wielrenners-
team Sodombikers. Zij zullen namens de 
Gasterij gezamenlijk beoordelen wie de 
1ste en 2e prijs winnen.

Ben jij niet zo'n bakker maar wel een 
zoetekauw en wil jij 
een wedstrijdtaartpunt 
proeven? Kom dan zondag 
10 maart vanaf 11.00 uur 
naar Gasterij Natuurlijk 
Smeerling. Na het jureren 
van de taarten worden alle 
taartpunten verkocht voor 
een goed doel, de dagbe-
steding het Kraaiennest  
Vlagtwedde. 

Het tijdschema van zondag 10 maart 2024
09.30-10.30 uur: Inbrengen van de taarten 
voor de wedstrijd bij Gasterij Natuurlijk 
Smeerling. 10.30 uur: Welkom en ope-
ningswoord, voorstellen van de jury en 
het goede doel, dagbesteding het Kraaien-
nest  Vlagtwedde. 11.00 uur: start verkoop 
taartpunten. De opbrengst is voor het 
goede doel dagbesteding het Kraaiennest  
Vlagtwedde. 11.30 uur: de jury is klaar met 
de jurering en maakt de winnaars bekend.
 
Aanmelding
Je meldt je aan door een e-mail te sturen 
naar Gasterij Natuurlijk Smeerling: info@
gasterij-natuurlijk-smeerling.nl met je 
naam, adres en telefoonnummer en de 
naam van je taart. Na je aanmelding stuurt 
Margriet Nieuwenhuis jou binnen enkele 
dagen een bevestiging en het verzoek om 
je recept in te sturen. 
Over de bakwedstrijd
Je bakt je taart met als doel dat het team 
van Gasterij Natuurlijk Smeerling jouw taart 
in het voorjaar/zomer van 2024 bakt voor 
de gasten van Gasterij Natuurlijk Smeerling. 

Tip van team Gasterij Natuurlijk Smeerling
Gasterij Natuurlijk werkt met zoveel moge-
lijk regionale producten. Let er daarom bij 
het bedenken van je taart op dat minimaal1 
onderdeel  van je taart regionaal is en dat 
het een eenvoudig, puur, niet te zoet maar 
vooral super lekkere taart wordt. Zorg er-
voor dat alles in balans blijft. Soms worden 
er zoveel smaken en onderdelen in een 
taart verwerkt dat ze elkaar niet meer ver-

sterken. Het uitgebreid versieren van een 
taart met marsepein of fondant wordt voor 
deze wedstrijd afgeraden. Hoe mooi ook, 
het gaat ons om de smaak en het gevoel er 
meteen je tanden in te willen zetten. Dus 
zorg dat je taart er superlekker uitziet, maar 
hou het natuurlijk. Dat is ons advies.

Jurering van de taarten
De juryleden beoordelen de taart vooral 
op smaak, maar ook op originaliteit, het 
gebruik van regionale ingrediënten  van het 
recept en hoe lekker de taart eruit ziet. 

Prijzen
1 ste Prijs: Bakboek van 
Sarena Solari en waardebon 
€50,- te besteden bij Gasterij 
Natuurlijk Smeerling. 2e prijs: 
Bakset van Blokker Vlagtwed-
de ter waarde van €50,-

Taart eten voor een  
Goed Doel
De taarten worden per punt 
verkocht aan de Gasten van 

Gasterij Natuurlijk Smeerling. De opbrengst 
gaat naar Dagbesteding Het kraaiennest in 
Vlagtwedde.

Reglement taartenbakwedstrijd
De taartenbakwedstrijd vindt plaats op 
Zondag 10 Maart 2024. Aanmelden kan 
tot vrijdag 8 Maart 2024. Je meldt je aan 
door een e-mail te sturen naar Margriet 
Nieuwenhuis op info@gasterij-natuurlijk-
smeerling.nl met je naam, adres en tele-
foonnummer en de naam van je taart. Na 
je aanmelding stuurt Margriet jou binnen 
enkele dagen een bevestiging en het 
verzoek om je recept in te sturen. Dat moet 
een Word-bestand zijn.
•Naam van de taart 
•Je naam en adres
•Ingrediënten
•Regionale ingrediënten: 
•Werkwijze

Je bakt je taart thuis en levert deze op 
zondag 10 Maart Vanaf 09.30 tot uiterlijk 
10.00 uur voor de wedstrijd. Jouw taart 
dient voorgesneden te zijn in 12 punten. 
Je presenteert de taart op een door jezelf 
meegebrachte taartschaal of taartplateau. 

Na het bewonderen van jouw taart door de 
jury, schep je er zelf één punt uit, die wordt 
geproefd door de jury. Dus, mailen en bak-
ken maar!

Door je aan te melden voor de wedstrijd ga je 
met bovenstaande akkoord.



34 RegioMagazine - Succes door Reclame!



35RegioMagazine - Succes door Reclame!







Westerwolde gaat voor handhaving
´Als we compleet zijn moeten we ons kunnen handhaven´

Westerwolde komt voor het vierde jaar op rij uit in de derde 
klasse. ´Ook dit seizoen gaan we voor handhaving. We staan 
wat onderin, maar ik maak me geen zorgen. Als we compleet 
zijn, moeten we ons kunnen handhaven en dat zou een puike 
prestatie zijn´, zegt scheidend trainer Richard Streuding. 

Alle kanten op
´De stand in de derde klasse is wat vertekend. Wij hebben alles 
nog gespeeld omdat we beschikken over een kunstgrasveld. Of 
dat een voordeel is? Dat moet blijken. De andere ploegen moe-
ten de puntjes nog maar zien te halen. Bovendien kan iedereen 
in deze derde klasse van elkaar winnen. Het kan alle kanten op. 
Dat is ook de reden dat ik me nog geen zorgen maak. Wel moe-
ten we gevrijwaard blijven van blessures. Onze selectie is niet 
heel breed namelijk´, zegt de oefenmeester, die met een 2-0 
zege op EHS'85 wel sterk aan de tweede seizoenshelft begon.

Nieuwe uitdaging
Al in november gaf Streuding aan te vertrekken bij Westerwol-
de. ´Ik ben hier nu vier jaar trainer. Ik had kunnen blijven, maar 
het is gewoon tijd om te gaan. Dat is voor mijzelf en de groep 
het beste. Na vier jaar is het voor de spelers ook wel prettig dat 
er iemand met frisse ideeën voor de groep komt. Ik heb zelf in 
SV Mussel een nieuwe uitdaging gevonden. Daar kan ik net als 
ik bij Westerwolde gedaan heb iets opbouwen. 

De club heeft de zaken goed voor elkaar en de basis is goed. 
Maar eerst wil ik het tijdperk Westerwolde op een goede ma-
nier afsluiten. En daar heb ik echt alle vertrouwen in´, besluit 
de in Stadskanaal woonachtige trainer. (RegioMagazine/Vincent 
Muskee)



Alteveer doelman Kevin Korf
´Ik verwacht dat we onze puntjes echt nog wel gaan pakken´
Alteveer staat na de eerste seizoenshelft troosteloos onderaan. De ploeg van trainer 
Willie Sagel haalde nog geen punt. ´Toch wordt hier goed getraind en ik verwacht dan 
ook dat we na de winterstop onze puntjes nog wel gaan pakken´, zegt doelman Kevin 
Korf. Korf (23) is bezig aan zijn eerste seizoen in Alteveer. ´En ondertussen heb ik be-
sloten dat ik hier ook volgend jaar keep´, zegt hij.

Vertrouwen
Korf keepte in het verleden voor Borger, 
EEC en Buinerveen. De doelman staat 
bekend als een trainingsbeest. ´Ik houd 

van trainen. Op een gegeven moment werd 
er bij Buinerveen amper nog getraind. Via 
Willie Sagel ben ik vervolgens in contact 
gekomen met Alteveer. En ondanks de re-

sultaten voel ik me hier thuis. Ondanks de 
slechte resultaten trainen we hard en goed. 
Mede daardoor heb ik nog steeds vertrou-
wen in de selectie´, zegt Korf.

Goede tweede seizoenshelft
Korf woont in Borger. ´Het is elke keer 25 
minuten rijden, maar dat heb ik er graag 
voor over. Alteveer is een leuke club met 
een jonge selectie. In Willie Sagel hebben 
we een fanatieke trainer. En bovendien is 
het niet zo dat we elke week weggespeeld 
worden. Integendeel zelfs. Op de wedstrijd 
tegen Groen Geel na zijn we eigenlijk nooit 

weggespeeld. We hebben al verschillende 
keren een voorsprong weggegeven. Dat 
zit volgens mij in de koppies en misschien 
ook wel in de jeugdigheid van de selectie.´ 
Korf houdt echter vertrouwen. ´Zo hebben 
we de laatste weken prima kunnen trainen. 
Daar hebben we denk ik de basis gelegd 
voor een goede tweede seizoenshelft.´ 
Korf omschrijft zichzelf als een goede 
lijnkeeper. 'Op de lijn ben ik redelijk sterk. 
Daar kan ik het verschil maken. Voetbal-
lend kan het nog wel wat beter´, besluit 
de sympathieke doelman. (RegioMagazine/
Vincent Muskee)

Rico van Heumen, boegbeeld van Wedde
'We mikken op een periodetitel'
Wedde degradeerde vorig seizoen naar de vijfde klasse. In die klasse blaast de ploeg 
van scheidend trainer Jack Boneschansker een aardig deuntje mee. Belangrijke pion 
in het elftal is zonder twijfel Rico van Heumen. De 35-jarige routinier is bezig aan zijn 
twintigste seizoen in de hoofdmacht. ´We moeten ons richten op het halen van een 
periodetitel en dus het spelen van nacompetitie´, zegt hij.

Spierpijn
Voor Van Heumen beginnen de jaren te tel-
len. 'Ik ben wat minder snel en heb wat lan-
ger spierpijn na een wedstrijd. Aan stoppen 
denk ik echter nog niet. Wat mij betreft ga 
ik zeker tot mijn veertigste door. Ik breng 
de nodige routine in een verder vrij jeugdig 
team. Wedde is echt mijn club geworden. Ik 
ben inmiddels ook bestuurslid. Dat trainer 
Boneschansker stopt, vind ik persoonlijk 
jammer. Ik heb een heel goede band met 
hem. We hebben het vaak over vroeger en 
de veranderde mentaliteit van de voet-
ballers. Overigens hebben we in Patrick 
Santing van FVV een nieuwe oefenmeester 
weten te contracteren.´

Trots op Wedde
Wedde staat nu nog iets te laag, zo meent 
Van Heumen. ´We hebben vrij veel pech 
gehad. Topploegen als Farmsum en Groen 
Geel hebben we een helft van het veld ge-
veegd. We krijgen echter veel te veel goals 
tegen. Verdedigend hebben we de zaken 
niet altijd goed op orde. Na het rampjaar 
vorig seizoen zit er bovendien nog veel 
onzekerheid in de ploeg. Toch denk ik dat 
we mee gaan doen, tenminste voor een 
periodetitel´, zegt Van Heumen, die trots 
is op zijn club. ´We hebben het bestuur 
uitgebreid met twee nieuwe, frisse men-
sen en bovendien is de kantine verbouwd. 

Mooi om te zien hoeveel vrijwilligers ons 
geholpen hebben', besluit de voormalig 

speler van ASVB en De Treffers in Groes-
beek. (RegioMagazine/Vincent Muskee)



Bellingwolde trainer Jaap Sikkema
´Bellingwolde hoort eigenlijk een stabiele vierdeklasser te zijn´
Bellingwolde komt dit seizoen uit in de vijfde klasse. Maar als het aan alles wat de club een warm hart toedraagt ligt, 
is de club zo snel mogelijk weer terug in de vierde klasse. ´Bellingwolde heeft een aantal roerige jaren achter de rug. 
De uitdaging is om hier weer wat neer te zetten en om terug te keren naar de vierde klasse. In mijn ogen hoort deze 
club daar ook, zeker als je kijkt naar de accommodatie en de vrijwilligers´, zegt trainer Jaap Sikkema.

Vis in het water
Sikkema is bezig aan zijn eerste seizoen in Bellingwolde 
´Ik voel me hier als een vis in het water. Het is gemoedelijk 
en de club ademt voetbal. Ik had vanaf het eerste gesprek 
een goed gevoel en niet voor niets heb ik mijn contract 

met een seizoen verlengd´, zegt de voormalig doelman 
van THOS. Sikkema geniet. ´Hier is echt eer te behalen. De 
trainingen worden goed bezocht en de selectie is leer-
gierig en hongerig. We hebben vanaf het begin van het 
seizoen gehamerd op afspraken nakomen. Op het creëren 

van duidelijkheid. Dat werpt z´n vruchten af. Gek genoeg 
hebben we nog maar zeven duels gespeeld en kun je over 
de stand nog niet veel zeggen. We krijgen koploper Groen 
Geel bijvoorbeeld nog twee keer. Ik denk dat we mee gaan 
doen dit seizoen´, zegt Sikkema.

Plafond
Stabieler worden. Dat is het doel van de tweede seizoens-
helft. ´De selectie heeft met de komst van Nick de Haan 
bovendien een kwaliteitsimpuls gekregen. Nick is een spe-
ler die het elftal beter laat functioneren. We zijn blij met 
zijn komst. Voor het overigen willen we nu en volgend sei-
zoen verder doorbouwen. Hier ligt een mooie basis om iets 
neer te zetten. Mijn eigen ambities? Ik wil zeker hogerop. 
Ik wil dat echter stap voor stap doen. Ik heb echter wel het 
gevoel dat ik mijn plafond als trainer nog niet bereikt heb.´ 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)



Onstwedder Boys keurig in de middenmoot
'Deze selectie beschikt over een ongekende drive en wilskracht'
Het gaat prima met Onstwedder Boys. Na de promotie van vorig seizoen weten de oranje-
hemden zich keurig in de middenmoot van de derde klasse te handhaven. ´We mogen niet 
klagen', zegt trainer Harold Molanus, bezig aan zijn eerste seizoen op de Boskamp. 'Voor het 
seizoen had ik een zwaar seizoen verwacht. En begrijp me niet verkeerd, het kan nog steeds 
heel zwaar worden. Voorlopig staan we er prima voor.´

Nog niet veilig
´We zijn zeker nog niet veilig. Ik zie echter dat we ons 
goed ontwikkelen. Als ik zie waar we nu staan in vergelij-
king met het begin van het seizoen, dan hebben we grote 
stappen gemaakt. Deze selectie heeft een enorme drive en 
wilskracht. Dat heeft ons al heel veel punten opgeleverd. 

De trainingsopkomst is geweldig en tijdens de trainingen 
vliegen de vonken eraf. De inzet is enorm en dat is echt 
heerlijk werken voor een trainer´, zegt Molanus. 

Contractverlenging
Het bevalt de oefenmeester zo 
goed, dat hij ondertussen zijn 
contract in Onstwedde met een 
seizoen verlengd heeft. ´Het 
bestuur kwam al heel vroeg. Ik 
ben hier halfweg augustus be-
gonnen en al in oktober werd me 
gevraagd om bij te tekenen. Het 
gevoel is goed en het feit dat de 
spelersgroep unaniem was over 

contractverlenging maakte dat ik al snel bij heb getekend. 
Ik voel me hier echt thuis. Onstwedder Boys is een heel 
fijne club. De club heeft de zaken gewoon goed voor 
elkaar. Je voelt dat dit een hechte club is met betrokken 
mensen. En bovendien woon ik op steenworp afstand van 
de Boskamp. En ook dat is wel prettig.´ Molanus gaat met 
zijn ploeg nog steeds voor handhaving. ´We zijn goed op 
weg. Het is wel zaak om fit te blijven, want in de breedte 
zijn we wel wat kwetsbaar´, besluit de trainer (RegioMaga-
zine/Vincent Muskee)



Veelerveen heeft moeite met scoren
´We gaan onze puntjes nog wel pakken´
Het gaat nog niet bepaald van een leien dakje bij derdeklasser Veelerveen. De ploeg van 
trainer Jordin Louwes is hekkensluiter. ´Het gaat inderdaad moeizaam´, zegt Louwes. ´We 
spelen best leuk voetbal, maar hebben vooral veel moeite met scoren. Dat heeft zeker ook 
met kwaliteit te maken. We hebben gewoon veel te veel kansen nodig om te scoren en dat 
breekt ons in wedstrijden op.´

Trainingskamp
Louwes heeft wel een verklaring voor de 
moeizame resultaten. ´Deze groep is van 
de vijfde klasse doorgestoten naar de derde 
klasse. Het is erg snel gegaan allemaal en dat 
zie je nu terug. Toch heb ik zeker vertrouwen 
in deze selectie. We gaan onze puntjes echt 
nog wel pakken hoor. Ondertussen is ieder-
een weer fit en ook dat geeft vertrouwen 
voor de tweede seizoenshelft´, zegt Louwes. 

Ook het trainingskamp in Torremolinos heeft 
de selectie goed gedaan. ´Dat was echt 
geweldig. We hebben ook wel getraind, het 
was toch vooral heel gezellig. Voor de team-
building was het echt heel goed en ik hoop 
dat we dat terug gaan zien in de tweede sei-
zoenshelft. Ik hoop op een positieve vibe.´

Concessies
Louwes heeft het goed naar zijn zin bij 

Veelerveen. 'Het is een hechte familieclub. 
Iedereen staat er achter. Persoonlijk is het 
voor mij wel even wennen. Ik was de tweede 
klasse gewend en op bepaalde gebieden 
moet ik toch wat concessies doen. Dat is 
echter ook weer heel leerzaam´, zegt Lou-
wes, die onlangs zijn contract met een sei-
zoen verlengde. ´Ik zie perspectief bij deze 
club. Dat heeft ook te maken met het tweede 
elftal dat bestaat uit heel jonge, talentvolle 
spelers. Nu al heb ik vier, vijf spelers bij het 
eerste betrokken. Wat ook mooi is, is dat 
de verhouding tussen het eerste en tweede 
weer goed is. Daar kunnen we de komende 
jaren echt verder mee´, besluit Louwes. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)



SV Mussel aanvaller Lars Hemmes
´Handhaving zal echt een lastig verhaal worden´
Het zit SV Mussel bepaald niet mee. Al voor het seizoen 
was er het besef dat handhaving wel eens lastig zou kun-
nen worden. Nu ook meer en meer spelers geblesseerd 
afhaken, lijken de Musselkers een wonder nodig te heb-
ben om ook volgend seizoen in de vierde klasse te spelen. 
Aanvaller Lars Hemmes zit ook al in de lappenmand. ´Een 
knieblessure. Ik hoop dat het meevalt, maar vrees toch 
wel een beetje voor een kruisband blessure´, zegt hij.

Echte dorpsclub
Hemmes raakte onlangs tegen FC Assen gebleseerd. ´En in 
die wedstrijd brak Nathan Wijnia ook nog eens zijn scheen-
been. En dat terwijl er al veel spelers geblesseerd zijn. De 
selectie is smal en dus wordt het gewoon lastig om ons te 
handhaven. Er staat nu te veel kwaliteit aan de kant ́, zegt 
Hemmes. Mussel is een echte dorpsclub. ´We moeten het 
hebben van de eigen jeugd. Ons oudste jeugdelftal is ech-
ter de JO15. De aanwas laat dus wel even op zich wachten. 
Natuurlijk proberen we wel om er wat spelers bij te krijgen. 
Dan denken we aan jongens die elders willen stoppen of 
net buiten de boot vallen´, zegt de aanvaller, die overigens 
ook bestuurslid van de club is.

Afscheid Arend Scholtens
Bij SV Mussel is trainer Arend Scholtens bezig aan zijn laat-
ste maanden. Hij zal worden opgevolgd door Westerwolde 
trainer Richard Streunding. ´Arend heeft het hier prima 
gedaan en steeds het maximale uit de selectie gehaald. Hij 
is fanatiek en gedreven. Het zou inderdaad heel jammer 
zijn als hij straks afscheid moet nemen met degradatie. 
Dat willen we dan ook zeker proberen te voorkomen.´ 
Overigens werkte Hemmes (31 inmiddels) met een aantal 
bijzondere trainers. ´Denk maar aan Harris Huizingh, Martin 
Drent en Jan Veenhof. Ik heb zelfs nog een periode met 
Martin in de spits gestaan. Dat was best bijzonder en ik heb 
als aanvaller best veel van hem geleerd. Harris was echt 
een heel goede trainer en een fijn mens. Ik ben blij dat ik 
met dergelijke trainers heb mogen werken.´ (RegioMaga-
zine/Vincent Muskee)



SC Stadskanaal trainer Marcel de Groot
´Eigenlijk hadden we vier punten meer moeten hebben´
SC Stadskanaal moet ook dit jaar hard werken om uit de degradatiezorgen te blijven, 
zeker gezien de versterkte degradatieregeling die ook dit seizoen geldt. ´Ik ben van 
mening dat we eigenlijk vier punten te weinig hebben gepakt. Zorgen? Dat is een groot 
woord. Aan de andere kant is het wel zo dat hoe langer je onderin blijft bungelen, hoe 
moeilijker het wordt´, zegt trainer Marcel de Groot, die onlangs zijn contract met een 
seizoen verlengde. 

Verhaal van het seizoen
´Aan de ene kant krijgen we de goals te 
makkelijk tegen en aan de voorkant verge-
ten we ons vaak te belonen. Typerend was 
wel de wedstrijd tegen HOVC, de laatste 
voor de winterstop. Bij rust hadden we 
zeker met 3- of 4-0 voor moeten staan. We 
kregen zeven zeven kansen. Na negentig 
minuten was het echter 2-1 voor HOVC. Die 

wedstrijd vertelt een beetje het verhaal van 
dit seizoen´, zegt De Groot, die onder meer 
trainer was van Wedde, PJC, ASVB, HS´88 
en Omlandia.

Contractverlenging
´We zijn gaandeweg het seizoen iets be-
houdender gaan spelen. Toch wil ik niet te 
defensief gaan spelen omdat we best veel 

aanvallende kwaliteiten hebben. Ik heb 
vertrouwen in de selectie, die in mijn ogen 
ook breed genoeg is. Druk? Die leg ik me-
zelf op. Een club als SC Stadskanaal moet 
gewoon in de tweede klasse blijven. Ik ben 
uiteraard blij met mijn contractverlenging. 
Er is een wederzijds klik en er is vertrou-
wen. De groep is goed en ik denk dat we 

echt nog door kunnen groeien´, vertelt De 
Groot, die zich ondanks zijn leeftijd (46) al 
ervaren mag noemen. ´Trainer zijn is veel 
meer dan een uurtje met elkaar trainen. Er 
gaat heel erg veel tijd in zitten. Het trainer-
schap wordt wat dat betreft wel eens wat  
onderschat ´, besluit de werkbegeleider. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)



Otto Halmingh terug op het oude nest
´Spelers hebben baat bij duidelijkheid´
Otto Halmingh staat sinds enkele weken voor de groep bij tweedeklasser Musselkanaal. 
Nadat eerst Wessel Woortman vertrok en de selectie even onder leiding stond van 
interim-trainer Geert van der Tuuk mag Halmingh proberen Musselkanaal te behouden 
voor de tweede klasse. Het debuut van de trainer was in elk geval veelbelovend met 
een 4-1 zege op Forward.

Stille wens
Halmingh is een naam in Musselkanaal. Hij 
speelde er jarenlang in het eerste elftal. 
´Het voelt ook als thuiskomen. Ik had altijd 
een stille wens om hier ooit nog eens 
trainer te worden. Ik voel me ook welkom 
en herken de club nog zeker van vroeger. 
De club heeft het gewoon goed voor elkaar 
en de beleving en betrokkenheid zijn nog 
steeds groot´, zegt Halmingh. Er zijn betere 

instapmomenten, maar daar loopt Hal-
mingh niet voor weg. ´Ik ken de ploegen in 
de tweede klasse niet zo goed. Toch denk 
ik dat we het nog best veel ploegen heel 
erg lastig kunnen maken. Theoretisch staan 
we nog steeds onderaan, we leggen ons 
echter niet zomaar bij degradatie neer.´

Tactische trainer
Halmingh noemt zichzelf vooral een tacti-

sche trainer. ´Ik heb toen ik hier begon de 
groep eerst uitgelegd hoe ik wilde spelen. 
Dat heb ik vertaald naar het trainingsveld. 
Spelers moeten weten wat ze moeten 
doen en hebben baat bij duidelijkheid.  
Het draait in voetbal om het nakomen van 
afspraken. Ik heb gekozen voor een meer 
aanvallende speelwijze. In de selectie zit 
mijns inziens voldoende aanvallend talent. 
Waarom zou je dan verdedigend gaan 
spelen?´

Tweede klasse
Of de aanpassingen genoeg zullen zijn voor 
handhaving, is afwachten. 'Dat we de eerste 
wedstrijd gewonnen hebben, helpt wel 
mee. Je moet als trainer de spelers meekrij-
gen in je denkwijze. Ik heb echt vertrouwen 
in deze groep. We gaan samen hard aan 
de slag om Musselkanaal voor de tweede 
klasse te behouden.´ (RegioMagazine/Vin-
cent Muskee)



Sellingen topscorer Ian de Vrieze:
'Eerst handhaven en dan eventueel een periodetitel'
Sellingen draait ook dit seizoen prima mee in de tweede klasse. Kenners die dachten 
dat de club een eendagsvlieg zou zijn, komen bedrogen uit. 'We staan nu denk ik waar 
we horen te staan, al vind ik wel dat we te veel punten hebben laten liggen. Onze doel-
stelling is en blijft hetzelfde: eerst handhaven en vervolgens kijken of we eventueel 
mee kunnen doen om een periodetitel´, zegt topscorer Ian de Vrieze (25).

Zes treffers
De Vrieze scoorde dit seizoen al zes keer. 
´Daar ben ik niet helemaal tevreden over. 
Het hadden er best wat meer mogen zijn, 
helemaal als je bedenkt dat ik deze tref-
fers in de eerste zes wedstrijden maakte. 
Ik staar me niet blind op het aantal goals, 

toch vreet het wel aan me als ik een aantal 
wedstrijden niet scoor´, erkent De Vrieze, 
een op en top clubman. ´Een verhuizing 
daargelaten ben ik van plan om altijd voor 
Sellingen te blijven spelen. Ik heb het hier 
geweldig goed naar mijn zin. Er is sprake 
van een vriendenteam en de sfeer en 

gezelligheid hier zijn ongekend. Dat ruil ik 
niet zomaar in voor een avontuur elders´, 
zegt De Vrieze.

Goed voetballen
´Ik denk dat we ook dit jaar weer goed 
presteren. Zeker als je nagaat dat we 
spelers als Corné Prins en Jan Anne Dijkstra 
nog steeds missen. Daardoor is de spoeling 
in aanvallend opzicht wat dun´, weet De 
Vrieze, die prima samenwerkt met trainer 
Koen Feyen. ´Koen is een heel andere 
trainer dan zijn voorganger Geert Aalderink. 

Er is een klik, zeker ook met de nieuwe 
leider Arco Kuiper. Koen blijft ook volgend 
seizoen trainer. Bij die beslissing zijn wij als 
spelers zeker ook betrokken. We gaan nog 
graag een seizoen met hem door.' Tenslotte 
moet De Vrieze nog iets van het hart. 'We 
worden vrijwel altijd neergezet als een 
karakterploeg en een ploeg die het alleen 
moet hebben van inzet. Dat vind ik onte-
recht, want we kunnen wel degelijk ook 
goed voetballen.´ (RegioMagazine/Vincent 
Muskee)

Jos de Boer bezig aan laatste seizoen bij SETA
'Ik hoop dat we het seizoen op een goede manier afsluiten'
Het is onrustig bij SETA uit Musselkanaal. Vanwege een gebrek aan bestuursleden is 
het maar de vraag of de club blijft bestaan. ´Ik hoop dat we het seizoen op een goede 
manier afmaken. Dat verdienen de vrijwilligers van de club ook echt. SETA is een mooie 
club, waarvoor ik de afgelopen jaren met plezier heb gespeeld. Het zou zonde zijn dat 
we de competitie niet af kunnen maken´, zegt topscorer Jos de Boer. 

Volgend seizoen Nieuw Buinen
De Boer weet het net gemakkelijk te vin-
den. Dit seizoen staat de teller alweer op 
zeventien, en dat in slechts negen duels. 
´Vorig seizoen was ik met 36 treffers zelfs 
topscorer van de provincie. Scoren gaat me 
inderdaad gemakkelijk af´, zegt De Boer, 
die in de jeugd voor buurman Musselkanaal 
speelde. Ondertussen is duidelijk gewor-
den dat De Boer bezig is aan zijn laatste 
seizoen bij de vijfdeklasser. ´Ik ga volgend 
seizoen naar Nieuw Buinen. Ik heb een heel 
goed gesprek gevoerd met trainer Jeroen 
Wiegman en Nieuw Buinen is voor mij weer 

een stapje hogerop. Nee, een terugkeer 
naar Musselkanaal zat er niet in. De manier 
waarop ik daar weg ben gekomen verdient 
niet de schoonheidsprijs´, zegt de aanval-
ler.

Top van de vijfde klasse
SETA staat er relatief goed voor in de vijfde 
klasse. Mocht de club uit Musselkanaal de 
drie inhaalduels winnen, dan staat het in 
de top van de vijfde klasse. ´Dat verbaast 
mij ook wel enigszins. De gebroeders 
Feiken zijn vertrokken bijvoorbeeld en ook 
Jeroen Buurke heeft dit seizoen nog amper 

gespeeld. Desondanks gaat het goed. Wat 
wel teleurstellend is, is het feit dat ook de 
trainingsopkomst echt terugloopt. Bij de 
eerste training bijvoorbeeld, waren er maar 

vijf spelers. Ik moet dus echt maar zien of 
we het seizoen wel afmaken´, besluit De 
Boer. (RegioMagazine/Vincent Muskee)



SPW kampt met smalle selectie
'We hopen dat we fit blijven en dat we wat meer geluk hebben'
Zeker met de versterkte degradatieregeling in het achterhoofd moet vierdeklasser 
SPW nog behoorlijk aan de bak tijdens de tweede seizoenshelft. ´We hebben te weinig 
punten´, zegt trainer Ludie Hulshof. ´Bovendien hebben we een te smalle selectie. Als 
we een aantal basisspelers missen, dan leveren we meteen veel kwaliteit in. Zaak dus 
om te zorgen dat we na de winterstop fit blijven. Bovendien hoop ik dat we wat meer 
geluk hebben.´

Rodan Farrell
SPW werd slechts zelden weggespeeld 
in de eerste seizoenshelft. ´Alleen tegen 
Protos waren we echt kansloos. Kijk voor de 
rest maar eens naar onze nederlagen. Het is 
altijd nipt. 

Tegen koploper Nieuw Buinen bijvoorbeeld 
hadden we na een kwartier al met 3-0 voor 

moeten staan, maar uiteindelijk sta je na 
negentig minuten wel met lege handen´, 
zegt Hulshof. ´Overigens is het nog maar 
de vraag of we dit seizoen nog wel een 
beroep kunnen doen op aanvaller Rodan 
Farrell. Hij liep in de wedstrijd tegen Nieuw 
Buinen een zware blessure op. Voor ons is 
Rodan een heel belangrijke speler´, vertelt 
Hulshof.

Hechte groep
Hulshof heeft het prima naar zijn zin met 
SPW. 'Ik heb een heel hechte groep tot 
mijn beschikking. Dat is heerlijk werken. 
Wat jammer is, is dat SPW geen JO19 elftal 
heeft. Ik laat nu al regelmatig jeugdspelers 
meetrainen. Daar zitten best aardige talen-
ten bij. Ze zijn echter pas veertien, vijftien 
jaar. Die mag ik nog niet eens opstellen. 
Gelukkig kunnen we zo nu en dan rekenen 
op spelers van zaterdag 2. Dat geeft ons 
nog enigszins lucht.´

Contractverlenging
Hulshof heeft zijn contract overigens 
verlengd. ´Dat is snel gegaan. Er was op 
een bepaald moment interesse van een 
andere club. Ik heb dat aan het bestuur van 
SPW voorgelegd en vervolgens hebben we 
besloten om in elk geval nog een seizoen 
langer met elkaar in zee te gaan´, besluit 
de oefenmeester. (RegioMagazine/Vincent 
Muskee)

ASVB wil graag derdeklasser blijven
´Ik heb heel erg veel vertrouwen in de toekomst van ASVB´

ASVB degradeerde vorig seizoen naar de derde klasse. En ook dit seizoen loopt het 
allesbehalve naar wens bij de Witte Muizen. ´Toch heb ik heel erg veel vertrouwen in 
de toekomst. We moeten ons dit seizoen proberen te handhaven. Er staat talentvolle 
jeugd te trappelen en die hebben zeker het niveau om tenminste in de derde klasse te 
spelen´, zegt de bevlogen assistent-trainer John Meijer, die ook ASVB JO17 onder zijn 
hoede heeft. 

Op het lijf geschreven
Meijer is een voetballiefhebber pur sang. 

Hij maakte zelf furore bij CVSB in Scheem-
da en is ondertussen alweer acht jaar actief 

in Blijham. ´De rol van assistent-trainer is 
me op het lijf geschreven. Ik ben een soort 
vertrouwenspersoon. Ik heb zelf wel getwij-
feld om de TC2 cursus te gaan volgen, maar 
heb daar toch van afgezien. Dat wat ik nu 
doe, past bij mij. Spelers vertellen me veel 
en ik word serieus genomen door de hoofd-
trainers met wie ik werk´, zegt Meijer. 

Verder bouwen aan een nieuwe ploeg
Meijer kan prima overweg met hoofdtrai-
ner Dirick Jan van Strien. ´We hebben 
een goede klik en zijn aan het bouwen. En 
bouwen kost gewoon tijd. Al in oktober van 
vorig jaar heb ik bij het bestuur aange-
drongen om het contract met Dirick Jan te 
verlengen. Gelukkig is dat gebeurd. 

Hij is de juiste man op de juiste plaats. Ook 
als we onverhoopt vierdeklasser worden, 
blijft hij aan. Dat geeft rust. En van daaruit 
kunnen we gestaag verder bouwen aan een 
nieuwe ploeg', zegt Meijer, die overigens 
vertrouwen heeft dat zijn ploeg zich weet 
te handhaven in de derde klasse. ´We heb-
ben alle tegenstanders nu gehad en we zijn 
niet één keer weggespeeld. 

We kunnen echt wel mee en hebben 
bovendien in de winter goed gewerkt. Zo 
hebben we deelgenomen aan het Protos 
Weering zaalvoetbaltoernooi bijvoorbeeld, 
ook weer een fantastische ervaring voor 
de jonge selectie.´ (RegioMagazine/Vincent 
Muskee)



JVV topscorer Dennis de Roo
'We moeten ons richten op de nacompetitie'
JVV moet zich volgens aanvaller Dennis de Roo richten op de nacompetitie. 'Ik denk niet 
dat we meteen mee gaan doen om de prijzen. We hebben een goede tweede periode 
nodig om alsnog te promoveren. We hebben een jonge ploeg en nogal wat blessures.´

Blessures
Over blessures gesproken. De Roo kwak-
kelt ook al heel het seizoen. ´Ik heb aan 
het eind van vorig seizoen een kijkoperatie 
aan de knie gehad. Daarna ben ik blijven 
kwakkelen. Ik heb steeds blessures aan de 
hamstrings, aan beide kanten. Vandaar ook 
dat het doelpuntengemiddelde wat achter 
blijft dit seizoen. Ik heb er alles aan gedaan. 
M´n spieren extra getraind bijvoorbeeld, 
maar het bleef kwakkelen. Ik hoop dat ik in 
de tweede seizoenshelft weer van waarde 
kan zijn voor de ploeg.´

Trainingskamp
De Roo speelde aanvankelijk voor Sel-
lingen en verkaste vervolgens naar JVV. 
´Vervolgens heb ik nog twee seizoenen 
voor FC Ter Apel´96 gespeeld. Voetbal-
len bij JVV bevalt me prima. Mijn vrienden 

spelen hier en opa en oma staan langs de 
lijn. Ik ben weleens gevraagd door andere 
clubs. Of dat de stap nog eens ga wagen? 
Dat weet ik eigenlijk niet. De tijd zal het 
leren. Voorlopig moet ik eerst maar eens fit 
zien te worden. En weet je, als ik hogerop 
zou gaan, moet ik mijn spel aanpassen. 
Nu haal ik de bal op en kijk ik wel wat het 
wordt. Dat kan op een hoger niveau natuur-
lijk niet´, zegt De Roo, die prima te spreken 
is over trainer George Mensen. 'We zijn 
zelfs op trainingskamp geweest. Dat waren 
we echt niet gewend, haha.´ De Roo, in het 
dagelijks leven leraar in het basisonderwijs, 
heeft het naar zijn zin bij JVV. 'We hebben 
een jonge ploeg en de club beschikt over 
veel vrijwilligers.  Er is ondertussen een 
tweede elftal, een damesteam en zelfs een 
dartvereniging. De saamhorigheid hier is 
groot.´ (RegioMagazine/Vincent Muskee)

SJS aanvoerder Gerwin Heidema
'We hebben een ploeg die in de derde klasse mee kan komen'

SJS is een van de titelkandidaten in de vierde klasse. ´Wel hebben we op dit 
moment wel te maken met veel blessures. We missen daardoor een aantal 
dragende spelers. Wat dat betreft zal het lastig worden om kampioen te 
worden. Maar daar gaan we uiteraard wel voor´, zegt aanvoerder Gerwin 
Heidema (23).

FC Assen
Als Heidema een titelkandidaat 
moet noemen, komt hij met 
FC Assen op de proppen. ´Ze 
zijn slecht aan de competitie 
begonnen. Komen ze eenmaal 
in de flow, dan denk ik dat ze 
lastig af te stoppen zijn. Verder 
moeten we natuurlijk rekening 
houden met Hollandscheveld 
en Borger. Zelf vind ik dat we 
zeker een ploeg hebben die in 
de derde klasse mee kan. Maar 
zoals gezegd moeten we dan 
wel iedereen fit hebben. En dat 
is op dit moment helaas niet 
zo. Ik vrees zelfs dat een aantal 
spelers dit seizoen helemaal 
niet meer in actie komt.´

Verlengstuk
Heidema is aanvoerder van 
SJS. ´Ik wil graag een verleng-
stuk van de trainer zijn. Dat 

gaat prima, al ben ik zelf nog jong en moet 
ik zelf ook nog veel leren.´ De aanvaller 
heeft onmiskenbaar kwaliteiten. 'Ik heb 
ruim drie jaar in de opleiding van FC Gro-
ningen gezeten. Vervolgens heb ik bij ACV 
gespeeld. Ik was het reizen echter beu en 
heb vervolgens voor SJS gekozen. Daar heb 
ik geen seconde spijt van gehad. SJS is een 
geweldige club. Heel warm. Iedereen wordt 
geaccepteerd en spelers van het vijfde 
elftal zijn net zo belangrijk als de spelers 
van het eerste´, zegt Heidema. 

Ambities
Ambities heeft Heidema zeker nog wel. ´Ik 
heb mijn studie afgerond en hoop straks 
wat meer vrije tijd te hebben. Misschien dat 
ik het nog eens hogerop ga proberen. Aan 
de andere kant heb ik het nu geweldig naar 
mijn zin bij SJS. Volgend seizoen krijgen we 
Jordi Nijgh als trainer. Daar zijn we als spe-
lersgroep bij betrokken. Hij maakte tijdens 
het gesprek op mij in elk geval een prima 
indruk.´ (RegioMagazine/Vincent Muskee)
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